
 

 

Številka:  12. 

Datum: 11. 6. 2021 

 

Z A P I S N I K 

 

12. izredne seje Krajevne skupnosti Osek - Vitovlje, ki je bila dne 11. 6. 2021 v Briški hiši na Humu, 
s pričetkom ob  19.30 uri.  
 
"Sejo je skladno s 13. členom Odloka o krajevnih skupnostih v Mestni občini Nova Gorica vodil/-a  
DOMINIK LIČEN , zadnji izvoljeni predsednik ". 
 
Zapisnik je vodil/-a HELENA WINKLER.   
 
Prisotni:  Aneja Ličen, Dominik Ličen, Aleš Košuta, Anton Peršič, Helena Winkler, Franc Živec, 
Tanja Rijavec. 
Odsotni: / 
 

Seja je potekala v skladu s priporočili NIJZ.  

 

Dnevni red: 

 

1. Vanda Rijavec - zapisnik  

2. Milan Badalič - zid  

3. Otvoritev Doma krajanov Osek - Vitovlje  

4. Razno 

 

Ad 1) 

Dominik L. pove, da je klicala Vanda, ker ji sosed Frančko Rijavec stanujoč Vitovlje 70 povzroča 

probleme. Gospo sta obiskala Dominik Ličen in Helena Winkler. Tanja Rijavec je prebrala zapisnik 

obiska, ki bo poslan na MONG. Dominik L. pove, da je bila obveščena tudi socialna služba, 

M.O.N.G. ter policija. 

Sklep: Zapisnik potrdimo in pošljemo na pristojne službe. 



 

Ad 2) 

Dominik L. pove, da Milan Badalič Osek 27 noče podpisat pogodbo ki mu jo je poslala M.O.N.G. in 

v njej je med drugim tudi navedeno da K.S. Osek -Vitovlje izdela podporni zid za katerega je 

zahteval. Zid bi bil že izdelan če bi g Badalič pogodbo podpisal. 

Sklep: Na njegov podpis smo čakali več mesecev sedaj pa se sredstva namenjena za izdelavo zidu 

porabi za druge potrebe. OPOMBA: Parcela ob spomeniku N.O.B, št. parcele 1708/4 v Oseku, ki jo 

g. Badalič Milan neupravičeno uporablja kot vhod na svoje dvorišče in je v lasti M.O.N.G. S strani 

K.S Osek –Vitovlje je bil večkrat ustno opozorjen naj z dejanji preneha ter naj uporablja svoj vhod. 

G. Badaliču Milanu se pošlje še pisno opozorilo o prenehanju uporabe dostopa po tej parceli za 

katero nima nobenega soglasja, ne pravne podlage.    

 

Ad 3) 

Dominik L. pove, da bo otvoritev Doma krajanov 22. 6. ob 18.30 

 

Ad 4) 

 

Dominik L. pove da smo dobili soglasje za ureditev okolice Vitovske cerkve. Na soglasju piše, da je 

investitor Franko Živec.  

Sklep: Potrebno je popraviti, da je investitor KS. 

 

Dominik L. pove, da se je od prostorov v stari šoli, ki jih sicer ne uporabljamo, nabralo za cca 140€ 

stroškov 

Sklep: Stroškov ne bomo plačali, ker smo MONG pravočasno obvestili in ni reagirala.  

 

Aneja L. prebere zapisnik obiska pri Severinu in Bojanu Žerovcu, ki se še vedno ne strinjata s 

parcelacijo.  

Sklep: Zadevo predamo  v reševanje MONG.in upamo da se bo zadeva čimprej rešila saj je v planu 

ureditev varne poti v šolo Osek -Vitovlje. 

 

Dominik L. pove da je čimprej potrebno začeti z investicijami iz sredstev participativnega proračuna. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 21.00 

 

Zapisala:  Helena Winkler                            Predsednik KS Osek-Vitovlje 

             Dominik Ličen                                                                                                                                             


